
Referat jf. dagsorden i Vordingborg  Idrætsråds 

generalforsamling 2021  

Idrætsrådets ordinære generalforsamling startede kl. 18 hvor VIR var vært ved stegt 

flæsk og persillesauce. Syv af kommunens foreninger havde valgt at deltage med en 

eller flere repræsentanter, og der var i alt 8 stemmeberettigede, hvilket skyldtes at 

der var foreninger som ikke var idrætsforeninger. 

Efter spisningen havde VIR arrangeret en brainstorm forud for det vælgermøde som 

bliver afholdt på DGI huset d. 25. oktober med et emne: idræt i kommunen. Et af de 

emner som man var enige om skulle med, var hvordan de folkevalgte synes at det 

var rimeligt at fordele de kommunale kr. Hvad vil man med DGI huset var også et af 

de spørgsmål som generalforsamlingen synes man skulle stille politikerne, ligesom 

prisen på leje i DGI huset, tvistet mellem dagligdagsvedligehold og store projekter, 

fordeling af penge efter hvilke sportsgrene som er ”hot” lige nu og spørgsmålet om 

pleje af foreningerne også blev nævnt. Man ville også gerne se kommunen betale 

for nogle YouTube reklamer for de enkelte sportsgrene og så var det også vigtigt at 

de blev konfronteret med den meget dårlige placering på tilfredshedsrapporten, 

hvor man p.t. ligger 3. sidst. 

Kl. 20 gik den egentlige generalforsamling i gang og Per Skov blev valgt til dirigent, 

hvor han med det samme konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet.  

Ulla Røngaard blev valgt til referent. 

Dernæst var det formanden, Henrik Pape som aflagde bestyrelsens beretning. 

Beretningen kan læses andetsteds. 

Kasserer Ole Madsen fremlagde regnskabet, som blev godkendt af 

generalforsamlingen. 

Der var indkommet forslag om, at man kun kunne sidde i bestyrelsen hvis man er 

medlem af en idrætsforening, og det blev vedtaget. 

Der skulle ikke vedtages kontingent, da alle idrætsforeninger er medlem gratis. 

Næste punkt var gennemgang af budgettet for 2021, og der var ikke yderligere 

spørgsmål til dette. 

Valg af formand er ikke aktuelt på ulige år og Ola Madsen blev genvalgt som kassere 

for 2 år. 



 

For to år blev valgt: Lars Kleist og Ulla Røngaard  

Der blev ikke valgt nogle suppleanter. 

Som revisor blev Hanne Haubroe genvalgt og det samme gjorde revisorsuppleant 

Erik Pock.                                                                                                                                  

Næste punkt var eventuelt, hvor alt kan diskuteres, men intet besluttes, og her kom 

det frem at nogle undrede sig over at de var inviteret når de ikke er en 

idrætsforening, hvilket Henrik Pape kunne forklare med, at det var en tastefejl som 

var sket på kommunen i foreningsportalen. 

Formanden fortalte også kort om nogle af de puljer som der er til at søge lige nu 

Til sidst takkede formanden generalforsamlingen og dirigenten.  

 


